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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till justitie- och inrikesminister Morgan Johansson (S)

2021/22:276 Tillkännagivanden för att underlätta för jägare och 
sportskyttar

Riksdagen har vid flera tillfällen och i flera år givit regeringen uppdraget, 
genom en rad tillkännagivanden, att underlätta för landets laglydiga jägare och 
sportskyttar. Sammanlagt är det långt över 20 olika tillkännagivanden, 
varav flera dessutom har givits flera gånger. Dessutom har en majoritet i 
justitieutskottet och Sveriges riksdag tidssatt vissa tillkännagivanden, nu senast 
angående de femåriga licenserna. 

Trots dessa upprepade krav på regeringen att leverera förslag enligt 
tillkännagivandena har regeringen inte gjort det. 

Det är ett stort demokratiskt problem om regeringen struntar i riksdagens och 
de folkvaldas beslut. 

Min fråga till justitie- och inrikesminister Morgan Johansson är:

 

Varför har inte ministern följt riksdagens beslut och tillkännagivanden 
angående underlättande för landets jägare och sportskyttar?

………………………………………

Sten Bergheden (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck

Från Riksdagsförvaltningen
2022-01-16
Besvaras senast
2022-01-31


